
 

 

 

Copyright Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd.                                                           www.asiaADULTexpo.com 

P
ag

e1
 

 

13th Asia Adult Expo:  
100% Adult Product Trading Platform in Asia 

第 13屆亞洲成人博覽 : 100%成人產業貿易平臺 

 
The Asia Adult Expo (AAE) is an annual trade show that focuses on the adult industry 
in Asia. The event brings together manufacturers, distributors, retailers, and other 
professionals from the adult industry to showcase their products and services, 
network with industry peers, and attend educational seminars and workshops. AAE 
2023 will be held from 29-31 August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition 
Centre Hall 5FG.  
 
As an international trade exhibition of adult industry in Asia Pacific for the 13th Edition, 
this year's expo promises to be the biggest and best yet, with double up its size in net 
exhibiting area and over 50% new suppliers engaging more diversifications. 
 
AAE features a wide range of products and services related to the adult industry 
including sex toys, lingerie, lubricants, BDSM products, adult novelties and more. 
Exhibitors from around the world, especially from Asia, come to the expo to display 
their latest products and technologies and attendees have the opportunity to explore 
the latest trends and innovations in the industry. 
 

亞洲成人博覽(AAE)是一年一度專注成人產業貿易的專業展覽，將於 8 月 29 至 31 日 假香港會

議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行。 

 

作為亞太地區成人產業貿易的盛事，亞洲成人博覽今年迎來了第 13屆，展會規模為歷屆最

大，展覽面積比上屆翻了一倍，其中一半以上為展會新面孔，採購商將會見到更多新產品，認

識更多新的合作夥伴。 

 
 
 
 
 



 

 

 

Copyright Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd.                                                           www.asiaADULTexpo.com 

P
ag

e2
 

本屆亞洲成人博覽將會展示一系列最新成人產品，其中包括成人玩具及情趣用品，性感內衣，

潤滑油，BDSM皮制服飾等等。來自亞洲以至世界各地的展商，將會展示他們的最新產品和技

術，與會者將可體驗到成人產業的最新潮流和創新意念。 
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Dongguan Xuanai Electronic Technology Co., Ltd 
東莞璇愛電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:E01 
 
Located in Dongguan city of the world factory, Xuanai is a high-tech enterprise integrating design, research and 
development, production, sales and service.Industry and trade integration of the strong strength of the 
production of ODM, OEM, OBM high-grade fun toys, aircraft cups, vibrating rods, famous appliances。 

 
坐落於世界工廠的東莞市，璇愛是一家設計，研發，生產，銷售，服務於一體的高科技企業。工貿一體的雄厚實

力主要生產 ODM,OEM,OBM高檔情趣玩具，飛機杯，振動棒，名器等系列產品。  

 

      
 

Ningbo Lefu Electronic Technology Co., Ltd  
寧波樂芙爾電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:K25 
 

Ningbo Lover Electronic Technology Co., LTD. (Brand: Wanle) was established in 2012, is a set of production, 
research and development, network marketing as one of the high-quality company, its advanced production 
equipment, strict production standards and professional sales team, product sales cover all over the world.The 
company has always adhered to the development strategy of independent research and development and 
innovative brand, to "professional, classic, unique" as the enterprise standard, customer-centric "as the service 
concept, inclusive, and continue to develop deeply in the field of adult products. 
 
寧波樂芙爾電子科技有限公司（品牌：萬樂）成立於 2012年，是一家集生產、研發、網銷為一體的高品質公司,

其先進的生產設備，嚴格的生產標準和專業的銷售團隊，產品銷售覆蓋世界各地。公司一直堅持以自主研發、創

新品牌為發展策略，以“專業、經典、獨特”為企業標準，以客戶為中心’為服務理念，相容並蓄，不斷向成人

用品領域縱深發展。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Shanghai beU Health Technology Co., LTD 
上海必遇健康科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:L43 
 

beU is a trailblazing company that specializes in innovative sex toys designed for women. Through close 
collaborations with leading university labs and cutting-edge tech startups, beU pioneered the first models of 
female sex toys with disposable stimulation heads and patented technology featuring unique vibration patterns, 
leading to its no.1 ranking in the "Female Sex Toy" category upon its first month of release in China. 
In a testament to its exceptional designs, beU was prominently featured in the esteemed October 2022 issue of 
"IDEA," a prestigious Japanese magazine renowned for showcasing trend-setting and revolutionary creations. 
Looking ahead, beU aims to foster diverse partnerships with cross-industry technology allies, collectively 
advocating for gender equality and promoting progress in the tech domain. 
Our journey is supported by the trust of renowned investors such as Xiaohongshu, China's largest social media 
platform, as well as Tiantu Capital, One Capital, and NX Fund. 
 
beU, 女性情趣用品公司。聯手領先的高校實驗室與科技創業公司，

首次提出了女性情趣用品「日拋解決方案」，並通過專利技術的特

調波段模擬真實體驗。上線首月即達類目銷售額第一，品牌被收錄

日本殿堂級設計雜誌《idea》，2023年天貓健康年度趨勢單品。 

現已獲得小紅書、天圖投資、壹三資本、內向基金等知名基金與社

交媒體平臺投資。 

 
 
 
 
 

 
Dongguan Youqu Biotechnology Co., Ltd  
東莞市誘趣生物科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:H44 
 
YouQDoll is an established professional TPE/Silicone sex doll manufacturing company in China. We have our 
own Retail outlets and have Two Factories.We have recently expanded our R&D department to bring more 
unique products to our clients. All our products are uniquely designed and we usually use live models to cast 
their bodies. I would like the chance to share our company information. We are looking to get feedback from 
you, even though you might have not purchased goods from us we are still open to feedback you might have for 
the general sex doll industry.  
 
誘趣是中國一家專業的 TPE/矽膠性愛娃娃製造工廠。我們有自己的代理商店和兩個工廠。我們最近擴大了研發部

門，為我們的客戶帶來更多獨特的產品。我們所有的產品都是獨特的設計，我們通常使用真人模特來塑造他們的

身體。我希望有機會分享我們公司的資訊。我們期待得到你的回饋，即使你可能沒有從我們這裡購買商品，請聯

繫我們。 
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Shenzhen Stable Electroning Co. Ltd 
深圳市鼎鏗實業有限公司 (China 中國)  

Booth No:K33 
 
Shenzhen Stable Electroning Co. Ltd was founded in 2003. It's a Hongkong owned factory integrating R&D, 
production, sales and service of sexual aids and sexual health care products.Our products are mainly exported 
to Europe, America, Canadaind other countries.OEM and ODM orders are welcomed. 
 
深圳市鼎鏗實業有限公司創立於 2003 年,是一家集研發、生產、銷售、服務於一體的性輔助生保健器具的現代化

港資工廠。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Shenzhen Aizhimei Adult Products Co., Ltd. 
深圳市愛之美成人用品有限公司 (China 中國) 

Booth No:F21 
 
Shenzhen Aizhimei Adult Products Co., Ltd. is a manufacturer specializing in the production of sex dolls, as well 
as AI robot dolls, inflatable dolls, sex torso and other sex masturbators. Our company has top modeling artists, 
sculptors, and makeup artists in the industry, adhering to the production requirement of quality first to bring our 
customers the ultimate user experience. At the same time, we have more than 10 years of sales experience and 
can undertake OEM, ODM, and dropshipping orders, providing first-class service and high-quality products to 
escort your success. 
 
深圳市愛之美成人用品有限公司是專研實體娃娃的生產廠家，此外也生產高端智慧型機器人頭、充氣娃娃、倒模

等產品。本公司擁有行業內頂尖的建模師、雕繪師、化妝師，秉承品質優先的生產要求，為廣大娃友帶來極致的

使用體驗。同時我們擁有 10年以上的銷售經驗，可承接 OEM、ODM和一件代發訂單，以一流的服務和優質的

產品為您的成功保駕護航! 我司的誠信、實力和產品品質經過這麼多年的考驗，廣獲業界認可! 
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3T Robotic Co., Ltd 
深圳三體機器人科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:L51 
 

MISSDOLL™ - Elevating Adult Pleasure 
 
Welcome to MISSDOLL™, the premier adult toy manufacturer specializing in 
exquisite sex dolls. Operating from our cutting-edge 6,000 square meter facility 
in Dongguan, China, we take pride in delivering top-tier products that set 
industry standards.Our commitment to quality is unmatched, utilizing only the 
finest materials for our designs. With expert image and makeup designers on 
board, our dolls boast captivating appearances that captivate the senses. 
 

To support our valued distributors and retailers, we offer an array of visually stunning marketing materials. 
Thanks to our efficient business team, we swiftly cater to custom requirements, ensuring seamless customer 
communication through visuals like images and videos.Our experienced quality inspection team provides 
meticulous video inspections for every product, ensuring absolute perfection. 
 
Main Products: Lifelike Silicone and TPE Dolls/ Intimate Torso and Masturbation Cups  
Services: Wholesale/Distribution/Drop Shipping/Overseas Warehousing 
Join Our Journey: We welcome national agents, wholesalers, distributors, and retailers to partner with us and 
explore exciting opportunities. 
 
三體機器人(MISSDOLL)是一個以仿生玩偶為主要產品的成人玩具製造商。我們的在中國東

莞擁有超過 6000平米現代化的製造中心，提供全行業最高標準的高端產品。我們的產品只

使用最優質的材料，經過精心設計和製造才得以面世。在提供優質品質的同時，我們最頂

尖的形象及妝容設計師，為產品的外觀提供了穩定的保證。異常的豐富和精彩視覺資料，

為分銷商、零售商提供了大量的行銷素材和輔助。我們的商務團隊依託自身工廠優勢，對

客戶各種定制化需求實現快速相應，並及時通過圖片、視頻等一手詳實的資料解決與客戶

溝通的問題。我們經驗豐富的質檢團隊，為每一個客戶的每一個產品提供視頻檢驗服務。 

主要產品：矽膠及 TPE模擬娃娃、倒模、飛機杯等系列多樣產品 

提供服務：我們提供批發、分銷、一件代發、海外倉等全方面的服務 

合作對象：面向全球合作夥伴，以國家代理商、批發商、分銷商、零售商 

 
Jiangsu Huayi knitting Co., LTD 
江蘇華宜針織有限公司 (China 中國) 

Booth No:G25  

 
Jiangsu Huayi Knitting Co., Ltd. was established in 2001 and is located in Yixing, a city in Jiangsu province, 
China, near to Shanghai, Nanjing and Hangzhou. 
Our founder was one of China's first to master and use the warp-knitting 
technique in their designs. With now more than 30 years of experience and 
expertise, we proudly specialise in the design and manufacture of 
bodystockings, fishnet tights, stockings, warp knit seamless sportswear, 
scarves, throws, and medical textiles. 
 
江蘇華宜針織有限公司成立於 2001年，位於江蘇省宜興市，長三角核心區

域，交通便利。 

公司創始人是國內早期掌握經編技術的人才之一，在經編行業擁有 30多年

的專業知識和生產經驗。公司專業從事情趣內衣、網襪、無縫經編運動衣、

圍巾、休閒毯和醫用紡織品的設計及製造。 
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HK Wahsiny Technology Co., Ltd   
東莞市華斯尼電子有限公司 (China 中國)  

Booth No:F42 
 
HK Wahsiny Technology CO., LIMITED is founded in 2010 and located in world manufacturing center-
Dongguan City of Guang Dong Province, China We are professional manufacturer of Adult Toy and other sex 
products. Our factory is with over 5000sqm and 2 production lines, molding workshop, in-house design 
department. There are 80 staffs in our factory including our R&D team, Production team, QC team, Sales team, 
Financial team and administration team. 
 

Our main products are Adult Sex Vibrator, Dildos, Anal Beats, Silicone Sex 
Dolls and Lingerie etc. Our products are exquitly crafted for your most intimate 
pleasure. All products are designed and manufactured by an expert team 
backed with 20 years of experience in the industry. All of our products comply 
with international quality standards, such as CE, ROHS, FC...etc. We focus 
more on international markets and were some international brands with 
OEM/ODM service. Our main markets including Japan, South Korea, 
North&South America and West Europe, as well as worldwide market, If you 
are looking for a good partner to help you produce your product concept or any 
of our products interest you, please don't hesitate to contact us. Our high 
quality  products and professional service will satisfy you. All OEM or ODM 
orders from you are warmly welcome. 

 
東莞市華斯尼電子有限公司成立於 2010年，座落於廣東省東莞市石排鎮，公

司占地 5000多平方米，擁有先進的生產設備，能夠滿足廣大客戶的各種需

求。公司擁有雄厚的技術力量、高素質的管理人才和優秀的設計開發人員，專

業為客戶開發各類成人用品塑膠模具、注塑成型和加工製造，在同行業中擁有

很強的影響力。 

 
我們的主要產品有成人震動棒、模擬陽具、後庭肛塞、前列腺等。所有產品均

由擁有 20年行業經驗的專家團隊設計和製造。所有產品都符合國際品質標

準，如 CE、ROHS、FC。。。等。我們的主要市場包括日本、韓國、南北美

洲和西歐，以及全球市場。我們可以提供 OEM&ODM服務，期待與您共創美

好明天。 
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Shenzhen ZhongHongTian Technology Co.,Ltd   
深圳市中宏天科技有限公司 (China 中國) 

Booth No:K22 
 

Shenzhen Zhonghongtian Technology Co., Ltd. is a leading manufacturer specializing in the OEM and ODM of 
adult sex products. Our company is located in Shenzhen, China.Quality is our number one priority. The 
company has passed the ISO9001 production standard and has acquired CE,and Rohs ,FDA certificates.We 
supply vibrators,massagers,AV wands, dildos,love eggs,dolls,penis rings,prostate massager,anal plug etc... 
 
深圳中宏天科技有限公司是一家專注于生產銷售成人

用品的公司，我們的總部在深圳。品質是我們的生命

線，我們公司通過了 ISO9001認證，公司也通過了

CE,Rohs 和 FDA 等認證。我們提供振動棒，按摩

器，AV棒，假陽具，跳蛋，陰莖環，前列腺按摩儀，

肛塞等。 

 
 
 
 
 

 
Sino Process Limited 
中瑛公司 (Hong Kong 香港) 

Booth No:E03 
 
With over 35 years of experience in product design, development and 
manufacturing, Sino Process has produced countless leather, leatherette, and 
textile products of all sorts.  Specializing in top-quality adult and erotic products, 
Sino Process’s product range includes items from Bondage, Positionary, 
Harness, Intimate Apparel, Gags, Restraints, among others, and beautifully 
incorporates trendy and fashionable elements into its designs.  
Sino’s stringent QA/QC standards ensure consistent, high-quality products, 
trusted by many major brands within the industry through private label and 
OEM partnerships.  Experienced working team, Large factory and dedicated 
sample room provide fast development turnaround time.  Fully packaged and 
retail-ready items are also available under the Sensara Brand, and international 
distributors are welcomed. 

  
擁有 35年設計，開發，及生產經驗，中瑛公司致力於生產真皮類，皮革類，及

紡織品類制成品。專門生產高質成人情趣用品，中瑛公司善於製造綁縛，體位，

穿戴，情趣服裝，口箍，調教，等類型產品，並且在設計上融合時尚元素。 

中瑛公司嚴格監控品質，確保質素穩定高質，獲得行內多個主要品牌信任合作開

發及生產 OEM 產品。 中瑛公司的龐大團隊及工廠與專用板房能縮短開發時間

及處理大量訂單。 透過自家品牌 Sensara，中瑛公司也歡迎與分銷及零售商合

作。 
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Sanhe (Guangzhou)Leather Co.,Ltd   
三禾（廣州）皮具有限公司 (China 中國)       

Booth No:H48 
 
三禾（廣州）皮具有限公司是一家集研發，生產，銷售為一體的皮具產品生產供應商。公司專注于中高端皮革製

品的開發和生產。我司秉承“品質做品，真誠待人，誠信言商”的原則。 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
Dongguan Rijie Electronic Technology Co.,Ltd  
東莞市日傑電子科技有限公司 (China 中國)      

Booth No:P04 
 
Dongguan Rijie Electronic Technology Co., Ltd. was established in 2018 and is located in Shichong Industrial 
Zone, Hengli, Dongguan. It is a large-scale adult novelties products factory integrating design, research and 
development, production, sales and after-sales. The company mainly manufactures women's AV sticks, breast 
massagers for stimulating and vibrating egg sex toys, male masturbation cups, penis lock rings and anal plugs, 
etc. 
 
The company has a two-floor independent building, 3 production lines, and 14 injection molding machines. The 
annual output can reach millions of products or an annual production capacity of about 100 million yuan, and it 
obtains high-tech enterprise technology certification in 2020.Talents prosper enterprise and brand, since Reg 
establishment, it built a stable professional team with high-quality technical standards. Reg has more than 150 
employees, 120 production and management personnel, senior engineers, and 20 R&D personnel. The talent 
strategy has input a strong advantage into the company's extraordinary development. 
 
High-quality products helped Reg Electronics won the OEM service for the top brand e-commerce customers of 
adult products, and extended to international business. The complete and scientific quality management system 
and integrity gained recognized by the customers and competitors, we get great growth together with customers 
to create mutual benefits and achieve each other. 
 
東莞市日傑電子科技有限公司成立於 2018年，坐落於東莞市橫瀝鎮石湧工業區，是一家集設計，研發，生產，

銷售及售後於一體大型成人用品工廠。本公司主要生產製造女用 AV棒,乳房按摩器調情及跳蛋情趣用品，男性飛

機杯，鎖精環肛塞等。 

公司擁有二層獨立廠房, 3條先進生產線,14台先進的注塑

機年產量可達數百萬個產品約上億元人民幣的生產能

力，並於 2020年取得高新企業技術認證。 人才興企，鑄

就品牌。自成立以來，公司圍繞建立現代企業機制，逐

步建立起一支穩定的高素質技術水準專業團隊。公司現

有員工 150餘人，生產及管理人員 120人，資深工程，

研發 20人，人才戰略，為公司的超常規發展注入了強勁

的後發優勢。  

高品質產品為日傑電子贏得了電子商務成人用品頭部品

牌客戶的代工，並延伸到國際貿易。完整、科學的品質

管制體系及誠信獲得業界的認可並客戶共同成長，共創

互惠, 成就彼此。
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Shenzhen De Xin He Technology Co., Ltd. 
深圳市德信和科技有限公司 (China 中國)  

Booth No:K35 
 
Shenzhen Dexinhe Technology Co., Ltd. is a specialized 
manufacturer of silicone sex toys.  We have advanced productive 
technology and professional design Team. Our products are mainly 
exported to Europe, Japan and North America. Best quality and 
prompt shipment are always our goal.  
We sincerely invite you to join us as your value-added business 
partner. We also welcome all OEM/ODM project to meet our 
customer's demands worldwide. 
 
深圳市德信和科技有限公司是一傢專註於全矽膠包裹成人器具廠商。

我司擁有先進的生產工藝 以及 出色的設計團隊。多樣化的矽膠工藝是

我們的主要優勢。我們還提供 OEM/ODM代工服務。我們的產品銷往

歐洲,日本和北美等多個國家。最好的質量和快速的裝運是我們一直不

變的目標。真誠期待與您的郃作！ 

 
Yiwu Shuangpeng Knitting 
義烏市雙鵬針織有限公司 (China 中國) 

Booth No:C44 
 
"Our factory was built in Yiwu which is famous in China as a commodities center.  
 
It's a large scale clothes enterprise incorporating designing and developing, producing processing, foreign trade 
into an organic whole. Our company is specialized in manufacturing the bodystocking, net stocking, children 
socks and sexy lingerie.  
 
Our products are sold to America, Russia, Brazil, Italy and many other European countries. Besides, our 
products sell very well in many large markets in America, such as Walmart, Rose, Target and so on. The quality 
and workmanship of our products are strictly according to international standard. 
 
義烏雙鵬針織有限公司創立於 2007年，位於素有「中國小商品城」之稱

的浙江省義烏市青口東苑特色工業區，是一家專業以網襪、研發生產和

銷售為一體的私營企業。公司專業生產女士網眼襪、九分網眼褲襪、提

花連褲襪、長筒襪、中統襪、短襪、船襪、兒童網眼襪、網眼手套及情

趣內衣等。 

本公司占地 8000平方米，擁有世界上先進的網襪經編織造機器 30餘

台，年產量 3000萬雙左右。公司憑藉雄厚的開發實力、一流的先進設

備、現代化的信息管理制度，產品以款式多、品質上乘、價格有競爭力

深受海內外客戶的青睞。產品 90%以上出口至美國、俄羅斯、歐洲、中

東、非洲等國家。公司以誠信經營，卓越的品質，致力拓展市場，歡迎

廣大中外客商前來參觀洽談! 
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YIWU MUQU LEATHER PRODUCT CO .LTD. 
義烏市暮曲皮革有限公司 (China 中國)  

Booth No:L23 
 
Muqu leather products Co., Ltd. was established in 2012. We mainly produce BDSM products, such as bondage 
restraint belt, sex swing, sex mouth gag, slave collar, etc. The company has a perfect design and production 
system, as well as a large warehouse of 2000 square meters, a rigorous and perfect management organization 
and high-quality management personnel, and a complete and standardized after-sales service system, making 
the company's customers all over the world. After more than 10 years of development, Muqu leather has won 
extensive praise and trust of consumers with its advanced design concept, perfect and unique exquisite 
technology and innovation keeping pace with the times, and enjoys a high reputation in the industry, becoming 
one of the most powerful BDSM goods manufacturers in the domestic market. 
 
義烏市暮曲皮革製品有限公司成立於 2012年，主要生產情趣綁帶，情趣秋千，情趣口塞，情趣項圈，情趣手銬

等 BDSM產品。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Jieyang Rimao Industry Co., Ltd 
揭陽市日茂電子有限公司 (China 中國)  

Booth No:E41 
 
JieYang Rimao Industrial Co., Ltd is a manufacturing factory specializing in the production of BDSM LGBT adult 
toys，which was established in 2001. Our team is composed of professional technical engineers, who can help 

customers solve the production requirements of various products. 
We also provide personalized small batch customization services to meet the needs of different types of 
customers.We pay more attention to user experience and safety. We will match the most suitable materials, 
processes, and quality control standards based on the product application scenarios. We believe that these 
advantages are the reason why customers choose us.We have many successful product cases, such as helping 
customers develop a product that can contribute over $10 million in performance to customers. We also provide 
professional product solution support for numerous SM hotels and clubs in Europe, America, Japan, and South 
Korea. 
The true evaluation of our clients is our best witness. 
 
揭陽市日茂實業有限公司是一家專業生產 BDSM LGBT成人玩具的製造工廠,公司成立於 2001年。我們的團隊由

專業的技術工程人員組成，能夠説明客戶解決各種產品的製作需求。我們還提供個性化小批量定制服務，以滿足

不同類型的客戶需求。 

我們更注重用戶體驗和安全。我們會根據產品應用場景來搭配最合適的材料、工藝和品質控制標準。我們相信，

這些優勢是客戶選擇我們的原因。我們有很多的成功產品案例，例如幫客戶開發一款產品就能為客戶貢獻超過

1000萬美金的業績。我們也為眾多歐美日韓的 SM酒店和俱樂部提供專業的產品方案支援。我們客戶的真實評價

是我們最好的見證。 
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